
 

"Allah yolunda öldürülenleri ölü sanmayın, bilakis onlar Rableri katında diridirler ve 
rızıklandırılmaktadırlar. 

Şehidler kervanına katıldı. Allah'ın rahmeti ve bereketi üzerine olsun.  

Heniye sevdiğine ve arzusuna kavuştu ve elinden geleni yaparak buna ulaştı.  

Biz bize düşeni yapıyor muyuz? İşte Ümmetin bireysel ve toplumsal olarak kendisine 
sorması gereken soru budur.  

Dünyalık neyi varsa, çocuklarını, torunlarını Allah yolunda şehit verenlerin arkasına 
bakmadan gidişi bize ışık olabiliyorsa bu ışığı takip etmek de insanlık onurumuzdur.  

İnsanlık onuru farkındalıkla başlar. 

Ne zaman birileri insan hakları için yola çıkmışsa 

Bütün insanlık onlara borçlanır. 

Allah insana bundan büyük bir onur vermemiştir.  

Ne mutlu böylesi kutlu bir onura talip ve sahip olanlara.  
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